
 

1 (3) 
 

Protokoll fört vid styrelsemöte i Föreningen Station Linné,  

lördag den 26 februari 2022 kl. 09:30-12:00 på stationen eller via 
Zoom. 

Deltagande:  Lena Wennersten, Dave Karlsson, Anne Wilks, Gunhild Kullenberg, 
Elisabeth Almgren, Folke K. Larsson, Bertil Lundgren (fr.o.m. §9), Lennart Ågren, Pav 
Johnsson, Annika Rodrigues, Börje Ekstam, Eje Rosén  

Meddelat förhinder: Anna-Karin Borg, Karin Bengtsson 

Dagordning: 

§1 Öppnande. 

§2 Val av justerare för mötet. 

Anne Wilks valdes till justerare.  

§3 Fastställande av dagordning.  

Dagordningen fastställdes. 

§4 Föregående mötes protokoll.  

Föregående mötes protokoll godkändes  

§5 Ekonomi.  

Föreningen har överfört 17 843 kr till stiftelsen och har 15 700 kr i 
tillgångar. Åtta medlemmar har hittills betalat årsavgift.  

Medlemsbroschens utformning och eventuella designrättigheter 
diskuterades. Styrelsen föreslog att nya broscher skall framställas enligt 
den gamla designen, men endast guldfärgade. Annika tar fram prisförslag 
för guldfärgade broscher, högst 5000 kr i insats.   

Medlemsavgiftens storlek diskuterades och styrelsen beslutade att föreslå 
årsmötet en höjning på medlemsavgiften till 150 kr/år fr.o.m. år 2023.  
Diskussion om företagsmedlemskap bordlades, eftersom det kräver 
stadgeändringar. Företagssponsring med avtal kan vara bättre enligt Anne 
som har erfarenhet av det. 
Insamlingsupprop går ut till medlemmar och övriga intressenter i slutet av 
mars. Medlemmar får då avi för medlemsavgiften. 

En frivillig avgift för vandrare föreslogs, för kostnader med att underhålla 
leden. Annika fick i uppgift att ordna information om detta på anslag och 
lånekartor. 

§6 Program 2022 

14 april 2022 Projekt Ängshöken,  Anders Åberg berättar om projektet 

7 maj 2022  Årsmöte Föreningen Station Linné kl. 13 – 15  

Föredrag av Fredrik Ronquist ”Vad händer med insekterna?” 

22 maj 2022  Biologiska mångfaldens dag  
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Folke kontaktar Christer Björkman angående datum för föredrag, ev under 
årsmötet eller höstmötet. 
 

§7 Planering inför Biologiska mångfaldens dag 22 maj.  
Utomhusaktiviteter planeras samt samarbete med Ölands 
Naturskyddsförening. Örtvandring med Alexandra di Paolo är inbokad. 
Annika och Pav planerar vidare. 

§8 Planering inför årsmöte 7 maj  

Lena utformar förslag till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. 
Anne sänder ut kallelse senast 9 april (fyra veckor innan årsmötet).   

Dave kontaktar revisorerna för revisionsberättelse. 

Valberedningen: med anledning av att Jan Landin avgår som 
valberedningens sammankallande samt att ytterligare ledamöter behövs i 
valberedningen, föreslogs Börje Ekstam till ny sammankallande ledamot av 
valberedningen.  Helena Lager och Peter Westher föreslogs som nya 
ledamöter. Anne frågar Helena och Dave frågar Peter. 

Börje Ekstam kontaktar Honor Prentice ang. hennes fortsatta medverkan 
och Anne kontaktar Jan Landin angående bekräftelse av hans avgång ur 
valberedningen.  

Styrelsen beslöt att årsmötet 2022 endast skall vara ett fysiskt möte.  

§9 Rapport från stationen (Annika) 

Stationen har f.n. 540 000 kr i bokningsvärde och i medeltal 3,4 gästnätter 
bokade. Annika har gjort reklam för stationen i Portugal med påföljd att 
portugiser står för den största andelen utländska bokningar i år.  Alla 
betalningar görs nu direkt vid bokningen, istället som tidigare vid 
incheckningen. Pärm med utökad information finns färdigställd.   

Styrelsen rekommenderar bolaget att två rum i vandrarhemmet skall vara 
reserverade som allergirum.  

§10 Rapport från Stiftelsen  

Utvecklingsplanen bordlades vid stiftelsens styrelsemöte. Föreningens 
styrelse poängterar angelägenheten i att utvecklingsplanen görs färdig.  

§11 Uppdatering av hemsidan. Stiftelsen har huvudansvar för hemsidan och 
uppdatering pågår. Pav och Dave arbetar med detta.  

§12 Rapport från Bolaget 

DNA-labbet tar nu emot externa uppdragsgivare.  Innevarande år är sista 
året för nuvarande BISAM och SIIP anslagen, ny ansökan på väg.   
Artdatabanken kommer inte ha utlysning av anslag.  Internationellt 
symposium om parasitsteklar äger rum på stationen i juli. Diskussioner 
pågår på vilket sätt samarbete mellan Stationen och Linnéuniversitetet kan 
utvecklas. 



3 (3) 
 

§13 Ansökningar på gång 

SIIP – ny ansökning är på gång.   

§14 Historiegruppen: Gunhild slutar som aktiv medlem i historiegruppen, men 
kvarstår som kunskapsresurs. Folke förslås som ny medlem i 
historiegruppen.  
 

§15 Kommande möten och aktiviteter  

 Torsdag 14 april kl. 15:00 Medlemsmöte om ängshöksprojekt  

Lördag 7 maj 9.00–12.00  Styrelsemöte 

Lördag 7 maj 13.00-15.00  Årsmöte i Föreningen Station Linné  Plats: 
Station Linné 

 Föredrag av Fredrik Ronquist  ”Vad händer med insekterna?” 

Söndag 22 maj  Biologiska mångfaldens dag 

 

§16 Övriga frågor 

Dave informerade om att stationens eventuella solcellsanläggning och 
andelar i kooperativ vindkraft diskuteras.  

Styrelsen uppmanas att dela och gilla Station Linnés facebook-sida.  

 

§15 Avslutning  

 

Vid protokollet: 

 

……………………………………………..   ………………………………… 

Elisabeth Almgren, sekreterare   Anne Wilks, justerare 

 

 


